

Apakah Habaq? Hangs?

BULETIN USR 2023 | ISU 2



UNIVERSITI
TEKNOLOGI
MARA

Bahagian Penyelidikan, Jaringan Industri, Masyarakat & Alumni
UiTM Cawangan Pulau Pinang
13500 Permatang Pauh
Pulau Pinang



Hak Cipta @ 2024 Bahagian PJIM&A UiTM Cawangan Pulau Pinang

Hak cipta terpelihara. Buku ini atau mana-mana bahagian daripadanya tidak boleh diterbitkan semula atau digunakan dalam apa cara sekalipun tanpa kebenaran bertulis nyata daripada penerbit kecuali untuk penggunaan petikan ringkas dalam ulasan buku.

eISSN : 3009-1616

Konsep Reka Bentuk & Idea : Pn. Siti Rahimah Rosseli

Dicetak oleh Pusat Percetakan UiTM
Cetakan Kedua September 2024

Diterbitkan oleh:

Bahagian Penyelidikan, Jaringan Industri, Masyarakat dan Alumni
UiTM Cawangan Pulau Pinang
13500 Permatang Pauh, Pulau Pinang, MALAYSIA

E-mel : pjimapenang@uitm.edu.my

No. telefon : +604-3822840

APA HABAQ HANGPA?

Buletin USR 2023 diterbitkan secara tahunan

Inisiatif Khidmat Masyarakat Global bagi Memupuk Kesihatan Kanak-Kanak melalui Pendidikan Kesihatan dan Kebun Komuniti

Siti Nur Fadzilah Muhsain, Wan Nordini Hasnor Wan Ismail, Nursyuhadah Othman, Noor Hazarina Nordin, Siti Nur Fathini Muhsain

Fakulti Farmasi, Jabatan Pentadbiran dan Pengurusan Perniagaan, Universiti Teknologi MARA Cawangan Pulau Pinang

Satu inisiatif program khidmat masyarakat antarabangsa yang bertajuk "Memupuk Kesihatan Kanak-Kanak melalui Pendidikan Farmasi dan Kebun Komuniti" telah diadakan di Pusat Aktiviti Kanak-Kanak (PAKK) Kuala Muda Penaga, Pulau Pinang. Program ini yang dianjurkan oleh Fakulti Farmasi, dengan kerjasama "Special Interest Group" (SiG) SOLID dari Jabatan Pentadbiran dan Pengurusan Perniagaan, UiTM Cawangan Pulau Pinang (UiTM CPP), telah berlangsung pada 22 November 2023. Program ini merupakan sebahagian aktiviti rangka lawatan akademik tiga hari ke UiTM CPP, oleh kira-kira 70 kakitangan akademik dan pelajar yang mewakili 35 institusi akademik dari Indonesia. Objektif utama inisiatif ini adalah untuk memberi manfaat kepada kira-kira 30 kanak-kanak dari PAKK Kuala Muda.

Program ini mempunyai kepentingan tersendiri kerana ia menandakan usaha pertama fakulti dalam program komuniti melibatkan kakitangan akademik dan pelajar dari luar negara. Sebagai ketua aktiviti khidmat masyarakat ini, Dr. Siti Nur Fadzilah Muhsain telah mewakili fakulti dalam memberikan ucapan tentang aktiviti yang akan dijalankan untuk acara separuh hari tersebut. Sesi pertama dijalankan oleh Dr. Nor Hidayah Harun, Ketua SiG SOLID, yang memberi penerangan kepada peserta mengenai manfaat keterlibatan dalam aktiviti pertanian dan berkebun, terutamanya untuk kanak-kanak. Ini diikuti dengan sesi penerangan oleh Puan Wan Nordini Hasnor Wan Ismail dan Puan Nursyuhadah Othman, pensyarah kanan dari Fakulti Farmasi yang menerangkan kepentingan sinaran cahaya matahari kepada kesihatan serta demonstrasi penyediaan hand sanitiser dalam sesi 'Do It Yourself' (DIY).





Program ini turut dimeriahkan lagi dengan taklimat dari En. Mohd Muzammir Musa dari Pejabat Pertanian Daerah, Seberang Perai Utara, yang berkongsi ilmu dalam teknik dan informasi tentang pertanian moden secara teknik hidroponik. Manfaat acara ini adalah pelbagai di mana staf akademik dan pelajar dapat meningkatkan pengetahuan, keyakinan, dan kemahiran sosial mereka melalui interaksi dengan masyarakat. Program ini juga menjadi platform berharga untuk memperkuat hubungan antara peserta tempatan dan antarabangsa, serta komuniti sekitar PAKK Kuala Muda. Paling penting, pengetahuan dan teknik yang betul berjaya disampaikan kepada kanak-kanak, yang

pastinya akan memberi manfaat kepada mereka di masa hadapan.

Tambahan pula, aktiviti praktikal yang dijalankan semasa acara ini memberikan pengetahuan dan kemahiran kepada kanak-kanak dari PAKK yang akan meningkatkan minat berkebun yang seterusnya dapat memperkasakan mereka untuk menjalani kehidupan yang lebih sihat dan mampan. Dengan menanam minat terhadap pertanian dan kebun, menggalakkan amalan kebersihan, serta menyampaikan pandangan berharga tentang pemakanan dan kesejahteraan, diharapkan inisiatif ini dapat memberikan impak positif jangka panjang dalam komuniti.

Dengan kerjasama dengan pelbagai pihak berkepentingan dan menggabungkan kepakaran dari bidang disiplin yang berbeza, fakulti telah menunjukkan keupayaannya untuk menangani cabaran sosial yang kompleks dan membuat perbezaan yang nyata dalam kehidupan orang lain. Dengan meneruskan usaha bersama kakitangan akademik, pelajar, dan rakan komuniti, Fakulti Farmasi dapat memainkan peranan utama dalam mempromosikan kesihatan, pendidikan, dan pembangunan sosial dalam komuniti tempatan dan antarabangsa.



**Bahagian Penyelidikan, Jaringan Industri, Masyarakat & Alumni
UiTM Cawangan Pulau Pinang
13500 Permatang Pauh, Pulau Pinang, MALAYSIA**